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Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Odbytego w dniu 28 stycznia 2019 roku o godz. 14:00 

W Sali narad (pokój 107) 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Ustalenie planu pracy na 2019 rok 

3. Sprawy bieżące. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Szalbot powitał wszystkich i poprosił o przyjęcie protokołu z 

komisji z dnia 17 grudnia 2018 roku.  Za przyjęciem protokołu wszyscy „za” 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Jan Szalbot przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad- ustalenie planu pracy komisji na 2019 rok.  

Ustalono następujący plan pracy komisji: 

Pierwszy kwartał: 

1. Kontrola systemu śmieciowego pod kątem finansowania, z zestawieniem wpływów na 

podstawie deklaracji śmieciowych, wysokości kwot z przetargów, bilanse roczne 

2. Sprawy bieżące 

Drugi kwartał: 

1. Przygotowanie wniosku absolutoryjnego 

2. Sprawy bieżące 

Trzeci kwartał: 

1. Kontrola stanu prawnego dróg- odcinków dodanych w roku 2018- nie będące drogami 

publicznymi: boczny odcinek ul. Głębce do „domu Leśnika”, boczny odcinek ulicy Głębce- „do 

Sigły” oraz końcowy (w prawo) odcinek ul. Rastoki 

2. Sprawy bieżące 

Czwarty kwartał: 

1. Kontrole bieżące zlecone przez Radę Miasta 

2. Sprawy bieżące 
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Ad. 3 

W sprawach bieżących poruszano tematy: 

1. Basenu w Wiśle. W związku z tym komisja wypracowała wniosek „o zorganizowanie 

spotkania z Radą Nadzorczą Spółki Baseny na dzień 25 lutego 2018 roku”. Za przyjęciem 

wniosku: wszyscy jednogłośnie „za” 

2. Dachu na amfiteatrze. Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn poinformował, że dach był już w 

tym sezonie odśnieżany. 

3. Oświetlenia w mieście.  Komisja wystosowała wniosek do Burmistrza „ o rozpoznanie 

możliwości oświetlenia wspólnie z Wodami Polskimi (za pomocą turbiny na progu wodnym) 

ścieżki pieszo-rowerowej od skoczni  w Malince do hotelu Vestina. Głosowanie: wszyscy 

jednogłośnie „za”. 

 

Na tym Przewodniczący Komisji  Radny Jan Szalbot podziękował za udział w posiedzeniu komisji i 

zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                                                                           Przewodniczący Komisji 

Justyna Pilch                                                                                                         Jan Szalbot 

 


